



## Styrelsemöte 26 januari 2025

**Plats:** Bygdegården

**Närvarande:** Mattias, Staffan, Louise, Tom, Hillevi, Lars, Molly, Eleonora, Yngve, Jonas

### 1. Föregående protokoll gicks igenom utan synpunkter

### 2. Reaktionen på föreningens ställningstagande ang. myndighetsutövningen kopplat till Julmyra

Inga mer specifika externa reaktioner. Staffan rapporterade om mer positiva reaktioner på mötet om Heby kommuns översiktsplan förra veckan. Louise rapporterade om mer negativa kommentarer vid ett möte med Örsundaåns vattenråd. Styrelsen om att det är värdefullt att man reagerat på skrivelsen och viktigt att vi följer upp dialogen.

### 3. Eventuell grillkväll/lära känna varandra med boende/fastighetsägare i Julmyra – april/maj

I syfte att tydliggöra att vi inte är emot Julmyra-projektet i sig utan är kritiska till hur det har genomdrivits av myndigheterna ha en grillkväll för att lära känna varandra lite bättre. Vi försöker få till detta och fattar beslut om upplägg mm nästa styrelsemöte i mars och siktar på maj. Platser kan vara bygdegården eller uppe i Julmyra. Vi behöver kontakta fastighetsägarna både Julmyra Horse Center och de övriga fastighetsägarna i Julmyra.

### 4. Inspel från VNV till kommunens översiktsplan – insamling av synpunkter

Staffan, Lars och några till har tittat på Heby kommuns översiktsplan. Staffan har sammanställt några synpunkter. I dokumentet bör förtydligas vad vi avser med att kommunen ska ta ett helhetsansvar samtidigt som flera parter ska bjudas in. Det lämnades också synpunkter på att meningen om föreningars delägarskap bör strykas. Mötesdeltagarna lämnar synpunkter till Staffan via mail efter mötet senast 2000 ikväll då han sedan skickar detta till kommunen. Det skrivs under som styrelsen VNV.

### 5. Samverkan med Örsundaåns Vattenråd – årsmöte, vattenkonferens och medlemskap

Louise och Staffan har deltagit på olika möten med rådet. Staffan rapporterar att rådet vill förlägga sitt kommande årsmöte till Vansjö Bygdegård den 17/3 på kvällen samt att rådet siktar på att ordna en Vattenkonferens under 2025 motsvarande den som arrangerades 2023. Styrelsen bistår arrangemanget den 17/3 i Bygdegården och ser positivt på att Vattenkonferensen

kommer till. Styrelsen gör ett medskick om att Vattenkonferensen bör anordnas årligen för att kontinuerligt följa utvecklingen av t.ex. vattenfrågorna enligt målen i kommunernas översiktsplaner.

## **6. Nästa steg i regleringsprojektet – öppen diskussion**

Det verkar som att myndigheterna generellt i nuläget är ointresserade av en regleringsdamm efter Staffan och Yngves möte med Länsstyrelsen. Vi avvaktar därför med en ny ansökan fram tills dess att förutsättningarna till ett positivt beslut har förbättrats. Beroende på hur utvecklingen av instruktioner/dialog förändras kan det bli aktuellt med en ny ansökan om ca 2 år. En ansökan kostar runt en halv miljon med utredningar och advokater. Formellt är det Mark- och miljödomstolen som fattar beslut men Länsstyrelsen är en viktig remissinstans. Senaste avslaget hade bl.a. tre punkter: 1) vattendjupet i utloppet, 2) samråd ”ej genomfört” & 3) är det kraftigt modifierat vatten eller ej.

## **7. Inspel till samråd - Vattenmyndighetens Norra Östersjön för att stärka vattenförvaltningen – 30 April 2025**

Staffan informerar om att Vattenmyndigheten bjuder in till samråd om den framtida vattenförvaltningen (se nedanstående länk).

[Översikt av viktiga vattenfrågor i Norra Östersjöns vattendistrikt](#)

## **8. Övrigt nytt från arbetsgrupperna**

**Näckrosklippningen.** Inget nytt.

**Aktivitetsgruppen.** Gunilla Lindström ska flytta till Sundsvall och lämnar styrelsen nästa årsmöte. Bestämdes att Eleonora Jakobsson tills vidare går in i Aktivitetsgruppen.

**Fågelskådning** 20 April.

**Informationsgruppen.** Jonas understryker behovet av förstärkning vad gäller websidan.

Bestämdes att Jonas, Hillevi och Staffan snarast tar fram en punktlista på funktioner som behöver förstärkas. Hillevi har redan haft preliminära kontakter med Emma&Emma och Staffan ska också lyssna med en kontakt utanför föreningen.

## **9. Förslag till VNV kalender för 2025**

Bifogas.

## **10. Övriga frågor**

Dags för inbetalning av medlemsavgifter vilket bör planeras med kommande utskick.

## **11. Nästa möte**

Styrelsemöte: söndagen den 9 mars, 10-12 i Bygdegården

Vid tastaturen!

Mattias K